
Referat 
styremøte  
 

Møtedato: Mandag 19.02.24 kl. 19.00-22:00 i konferanserommet i 2. etasje, Misjonshuset (MH)  
 
Til stede: Ingar Hjelset, Erik Gamborg, Liv Jorunn Skutlaberg, Brit Kari Urdal, Eivind Jåtun, Brit Lise 
Furset (1.varamedlem) og Frank Vorhaug (pastor) 
 
Referent: Frank 
Åpning og noe å bite i: Brit Lise 
 

Sak nr. Saker 

 Åpning og bønn 
Jak 1,5: Be om visdom og Gud vil gi den til deg… 
 

19/24 Godkjenning av innkalling med saksliste 
Godkjent med to ettersendte saker. 
 

20/24 Godkjenning av referat fra 29.01.24 
Godkjent. 
 

21/24 Samtale med administrator Brit Kari Urdal, 20% engasjement 
Brit Kari innledet med å orientere om hvordan hun opplever jobben og arbeidsoppgavene. 
• Har hatt stillingen i 1 ½ år for å avlaste Frank i administrative oppgaver. 

Jeg hadde nok tenkt at det ble en kortere periode, så jeg har signalert at jeg håper at det 
jobbes med en mer permanent ordning. 

• Oppgavene og jobben er kjekk. Greie oppgaver som i stor grad sjekkes ut fortløpende. 
Forutsigbart og greit. Det at jeg kjenner huset og folket har ikke vært noen ulempe.  

• Fleksibelt. Jeg jobber onsdager, litt korte dager, da det er ting som må legges ut på 
nett/landes i slutten av uka.  

• Oppgaver: Sender annonse til FVN, lager FB-post hver uke om kommende søndags 
gudstjeneste, sender ut gudstjeneste-info halvannen uke før aktuelle søndag til 
aktørene, spør talere til halvårsplanen for gudstjenestene og administrerer og handler 
inn til DYPERE (pølsesalg), og ikke minst avstemminger av kontoer og innsending av 
bilag og konteringer til regnskapsfører, kollektskjemaer og oversikt fra hovedkontoret, 
kopiering til Evensong og halvårsprogram for MH og torsdagsmøtene, få info fra alle 
undergrupper og spesielle arrangement og legge inn i kalender og infoskjerm og info-
loop og spørre folk til ulike tjenester. 

• MH skulle gjerne hatt en 40% administrasjonsstilling som kunne avlaste også andre 
ansatte og ikke bare pastor.  

• Frank uttrykker at det er en kolossal hjelp å ha Brit Kari i dette engasjementet. Alle 
oppgavene han slipper å huske og gjøre, og med den totalkompetansen Brit Kari har, er 
hun også en god sparringspartner. 

• Styret etterlyser arbeidskontrakt for Brit Kari selv om det ikke er en fast stilling. 
 

22/24 Årsmøtet 17.03.24 
Det jobbes fortsatt med å få på plass en kandidat til referentrollen. Brit Lise spør navngitt 
kandidat. 
 

23/24 Regnskap 2023 
Regnskapet er godkjent med forbehold om godkjent revisjon. 
Regnskapet ble signert av styremedlemmene. 
 
 



24/24 Budsjett 2024 
Det ble justert enkeltbeløp i vedtatte budsjett 134/23 på bakgrunn av endelige tall i 
regnskapet for 2023. 
 

25/24 Ekstra nedbetaling på lån eller overføring til hovedkassen? 
Driftskontoen til Misjonshuset har pr. 19.02.24 en saldo ca 650.000, - 
Det er mer enn det som er hensiktsmessig å ha stående på konto. 
Lånet for «Nye Misjonshuset» er samme dato på 2.232.352, -. 
MH overførte til Misjonssambandet i 2023 kr 2 458 282 (i 2022 kr 2 227 385). 
 
Vedtak: 
Styret besluttet å gjøre en ekstra nedbetaling på lånet på kr 400.000, -. 
 

26/24 Orientering om bokmagasin i Misjonshuset 
Ingar orienterte styret om prosessen med Bok & Media og installering av selvbetjent 
bokmagasin 18.-19. mars i rommet mot gata. Det blir hyller i halve rommet, utstilling mot 
vindu og sofakrok. Det blir også utstilling av noen nye bøker i foajeen. 
Offisiell åpning tirsdag 19. mars kl. 14.00. 
Ingar tar ansvar for pressemelding. 
 

27/24 Orienteringer og luftinger fra pastoren 
1. Inntrykk fra Fellesskap 24 

Det var en flott konferanse med gode input til utrustning for fellesskapsbygging, gode 
samtaler med folk som bygger fellesskap i Misjonssambandet rundt om i Norge. Og det 
var fantastisk å være hele 22 personer fra Misjonshuset Kristiansand (derav 10 fra 
MUF).  

2. Det blir to vielser i Misjonshuset sommeren 2024. 
3. «Varmere kirkekaffe» Skal vi holde kurset til høsten? 

Styret konkluderte på å ikke holde kurset i denne omgang. 
4. Det ble invitert til å komme med forslag på talere til gudstjenestene våre, spesielt 

kvinner. 
5. Komite for menighetsweekenden 13.-15.9.24 er nå satt sammen og i gang. Taler: Ketil 

Jensen, leder for Misjonssambandet Norge. Tema: «Tjen hverandre». 
 

28/24 Fellesskap sør på Evjetun leirsted 19.-21.4.24 
Med erfaringene fra Fellesskap 24, vil vi engasjere og motivere menigheten med 
undergrupper til å reise på regionkonferansen, sende delegater og være med å prege det 
større fellesskapet vi er en del av i Misjonssambandet sør. 
Styret stiller fulltallige og oppfordrer til å reise som familier og enkeltpersoner og å nytte 
anledningen til å sende delegater. 
 

29/24 Åpent hus 17. mai 
Vi inviterer også i år folk til å melde seg til å bidra. Får vi nok folk, så blir det. Hvis ikke nok 
folk melder seg, lar vi det være å arrangere Åpent hus i MH 17. mai. 
Skjema for å melde seg til tjeneste sendes ut med nyhetsbrev. 
 

30/24 Evaluering av DYPERE 
Fører vi videre DYPERE høsten -24 eller går vi tilbake til onsdagsundervisning eller noe 
helt annet? 
Intensjonen er å få mer undervisning og nå hele menigheten med denne.  
Det er i gudstjenesten vi har menigheten samlet. 
Ulike forslag kom opp: 
• En undervisningsgudstjeneste i måneden hvor andre elementer skaleres ned. 
• Utvide med flere bibelhelger. 
• Temaserier til variasjon fra søndagens tekst. 
• Onsdager med talere og temaer som fenger folk. 



• Oppfordre medlemmene til å høre i fellesskap undervisning på nett (supplert med 
studieopplegg) og at trådene samles i gudstjenesten i slutten av måneden. 

• Strime undervisning på onsdager. 
 

Vi viderefører ikke DYPERE slik vi har hatt det, og går ikke for et fast konsept, men er åpen 
for mer fleksible løsninger og variasjoner fra semester til semester. 
Vi vil gjennom nyhetsbrev invitere til å komme med ønsker og spørre på hvilken måte vil 
du ta til deg undervisning? Møte, bibelundervisningskvelder, strimet undervisning eller 
undervisning i opptak/podkast? 
 

31/24 Vi leser Bibelen sammen 
Skal ideen tas opp igjen for mulig realisering fra høsten 2024? 
Utsatt til neste møte. 
 

32/24 Evalueringsrunde 
Utsatt.  
 

33/24 Spørsmål om å plante nytt fellesskap på Fjellhaug bedehus, Vågsbygd 
Misjonshuset har blitt utfordret av Misjonssambandet sør sin ledelse som har vært i 
samtaler med Fjellhaug bedehus, Vågsbygd, om å plante nytt fellesskap på Fjellhaug 
bedehus.  
Styret ønsker å ta imot og utrede utfordringen om en mulig nyplanting.  
Utkast til saksfremlegg til årsmøtet ble drøftet og legges frem for Misjonshusets 
medlemmer.  
 

34/24 Felles oppstart av gudstjenesten 
Etter ønske fra lovsangsteamlederne i deres samling i januar, ble det i Awana-
ledersamlingen 15/2 luftet å starte gudstjenestene med en felles, kjent sang framfor at 
Awana-leder tar ordet før vi synger to barnesanger.  
Styret støtter og vedtar følgende start på gudstjenester med Awana: 

1. Gudstjenesten starter med en fellessang som er kjent og god å synge. 
2. Dagens Awana-ledere kommer fram og informerer kort om Awanas grupper og 

rom.  
3. En barnesang. Samme barnesang brukes over lengre periode. Nå framover 

vårsemesteret bruker vi «Lær oss å gå» (etter konferering med sang- og 
musikkleder).  

4. Gudstjenesteleder ber for barn og ledere i Awana. 
5. Awana går til sine grupper. 

 
 Eventuelt 

Ingen eventuelt-saker.  
 

  
 
Møteplan våren 2024: 
Man 11/3, tir 9/4, ons 15/5, man 10/6 kl. 19.00-22.00. 

 

 

  

 


